

元朗東莞同鄉會王少強夫人幼稚園

高班及領獎生

- (1) 6月30日(星期五)為畢業禮綵排，全部高班學生及低、幼班領獎生需要回校，時間見記事簿，而其他低、幼班學生不用回校上課。(請攜帶有帶水壺回校)
- (2) 7月3日(星期一)照常上課。
- (3) 7月4日(星期二)為畢業典禮，全部高班學生及低、幼班領獎生需要回校，時間見記事簿，而其他低、幼班學生不用回校上課。
- (4) 7月5日(星期三)為畢業禮翌日假期。
- (5) 7月6日(星期四)照常上課。

二零二三年六月二十九日

YUEN LONG TUNG KOON DISTRICT ASSOCIATION MRS.WONG SIU KEUNG KINDERGARTEN

No: 230612(a)
29th June, 2023

Arrangement for K3 and the award-winning students

The matters for a couple of days are summarized as follows :

1. 30th June, 2023 (Friday) - Graduation rehearsal day. K1, K2 award-winning students and all K3 graduates must go to school according to the time schedule mentioned on our previous memo. Other K1 and K2 students do not need to go to school. (Please bring a water bottle with strap.)
2. 3rd July, 2023 (Monday) - Normal school day.
3. 4th July, 2023 (Tuesday) - Graduation ceremony day. K1, K2 award-winning students and all K3 graduates must go to school according to the time schedule mentioned on our previous memo. Other K1 and K2 students do not need to go to school.
4. 5th July, 2023 (Wednesday) - School holiday following Graduation ceremony.
5. 6th July, 2023 (Thursday) – Normal school day

元朗東莞同鄉會王少強夫人幼稚園

低班及幼班

- (1) 6月30日(星期五)為畢業禮綵排，學生不用回校上課。
- (2) 7月3日(星期一)照常上課。
- (3) 7月4日(星期二)為畢業典禮，學生不用回校上課。
- (4) 7月5日(星期三)為畢業禮翌日假期。
- (5) 7月6日(星期四)照常上課。

二零二三年六月二十九日

YUEN LONG TUNG KOON DISTRICT ASSOCIATION MRS. WONG SIU KEUNG KINDERGARTEN

No: 230612(b)
29th June, 2023

Arrangement for K2 and K1 students

The matters for a couple of days are summarized as follows :

1. 30th June, 2023 (Friday) - Graduation rehearsal day. K1 and K2 students do not need to go to school.
2. 3rd July, 2023 (Monday) - Normal school day.
3. 4th July, 2023 (Tuesday) - Graduation ceremony day. K1 and K2 students do not need to go to school.
4. 5th July, 2023 (Wednesday) - School holiday following Graduation ceremony.
5. 6th July, 2023 (Thursday) – Normal school day